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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Dünya İslam 
Bilginleri İstişare Zirvesi’nde açıklamalarda bulundu. 

Erdoğan konuşmasında “”Hamas kalıcı ateşkese giden 
yolda çok kritik bir adım attı. Netahyahu ise bu adıma 

karşılık karşı yeni saldırılara imza attı. Henüz Filistin 
devletini tanımayan bütün ülkeleri biran önce Filistin 

devletini tanımaya davet ediyoruz. Filistinli kardeşlerimize 
tüm imkanlarımızla destek çıkacağız. Gazze’deki soykırımı 

unutmayacağız.” ifadelerini kullandı.

 BÜTÜN
 ÜLKELER 
FİLİSTİN’İ

 TANIMALI
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GENİŞLETİLMİŞ 
YÖNETİM KURULU 

TOPLANTIMIZ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

AK Parti İstanbul 
İl Başkanlığı 
Genişletilmiş Yönetim 
Kurulu Toplantısı İl 
Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe’nin 
başkanlığında 
gerçekleştirildi. 

AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığı Genişletilmiş 
Yönetim Kurulu Toplantısı 
İl Başkanımız Osman 

Nuri Kabaktepe’nin başkanlığında 
gerçekleştirildi. Toplantıda Yönetim 
Kurulu üyelerimiz ve Komisyon 
üyelerimiz hazır bulundu. 

Gerçekleştirilen toplantıda 
2024 Mahalli İdareler Seçimleri 
değerlendirildi. İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe toplantıda hazır 
bulunan yönetim kurulu üyeleri ile 
fikir alışverişinde bulunarak ilerleyen 
süreç hakkında görüşlerini bildirdi.
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3 Kademe İlçe Seçim 
İşleri Birim Başkanları 

Toplantımız, İl Seçim İşleri 
Başkanımız Av. Muammer 

Birdal öncülüğünde; İl 
Seçim İşleri Komisyon 
Üyelerimiz ve 39 ilçe 3 

Kademe Seçim İşleri Birim 
Başkanlarımızın katılımıyla 

İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.

3 KADEME İLÇE SEÇİM İŞLERİ 
BİRİM BAŞKANLARI TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ



Gerçekleştirilen Birim 
Başkanları Toplantımızda; İl 
Seçim İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal, 2024 Mahalli 

İdareler Seçimlerini değerlendirdi. 
Seçim İşleri Başkanlığı olarak 31 Aralık 
2024’e kadar yapılacak olan programlar 
hakkında bilgilendirmeler yapıldı.

İl Seçim İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal; “Sandıklarda 
milletin iradesine aykırı, taraflı 
ve yasal olmayan iş ve işlemlerin 

yapılmasına sandık kurulu üyelerimiz, 
müşahitlerimiz, avukatlarımız, okul 
ve kat sorumlularımız ile müsaade 
edilmediğini, sandıklara sahip 
çıkıldığını belirtti. “Seçimin sandıkta 
kazanıldığı idrakiyle ilk günden beri 
hiç durmadan çalıştık. Allah’a çok 
şükür ki son noktamız olan harman 
noktasından da alnımızın akı ile 
çıktık. 2024 Yerel Seçimlerinde millet 
iradesinin sandıklara yansıması için 
elimizden gelen tüm gayretle ve tüm 

görevlilerimiz ile sandıkların başında 
bulunduk” dedi.

Toplantının kapanış kısmında ise İl 
Seçim İşleri Başkanımız Av. Muammer 
Birdal, gündemle ilgili olarak Seçim 
İşleri Komisyon üyelerine ve İlçe Seçim 
İşleri Başkanlarına söz vererek, görüş ve 
önerilerini dinledi. Dilek ve temennilerin 
ardından gerçekleşen fotoğraf çekimi 
sonrasında sona eren toplantıya 
iştirakları sebebiyle tüm katılımcılara 
teşekkür edildi.
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İlçe Sosyal Politikalar Başkanlıkları 
mayıs ayı toplantısı İl Başkan 
Yardımcımız Mehmet Fatih Serdar’ın 
riyasetinde İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.

İl Sosyal Politikalar Komisyonu üyelerimizin 
katılım sağladığı toplantıda önümüzdeki süreçte 
yapılacak olan çalışmaların planlaması hakkında 
istişarelerde bulunuldu.

İl Başkan Yardımcımız Mehmet Fatih Serdar’ın 
riyasetinde İlçe Sosyal Politikalar Başkanları toplantısı da 
gerçekleştirildi.

İl Sosyal Politikalar Komisyonu üyelerimiz ve İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanlarımızın katılım sağladığı toplantıda 
yapılacak olan çalışmalar hakkında bilgilendirmeler 
yapıldı. İlçe Sosyal Politikalar Başkanlarımıza da söz 
verilerek görüş ve önerileri alındı.
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İLÇE SOSYAL POLİTİKALAR 
BAŞKANLARI TOPLANTISI YAPILDI



İl Sosyal Politikalar Başkanlığı 
Yaşlılar Koordinasyon 
Merkezimizin koordinesinde 
ilçelerimizde bulunan kıymetli 
büyüklerimize hane ziyaretleri 
devam ediyor.

Büyükçekmece, Maltepe ve Esenler İlçe Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezlerimiz çınarlarımız ile bir 
araya gelerek samimi sohbetlerde bulundular. 
Belirlenen ihtiyaçlar konusunda gerekli 

destekleri sağladılar.
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İLÇE SOSYAL POLİTİKALAR 
BAŞKANLARI TOPLANTISI YAPILDI

İLÇE YAŞLILAR KOORDİNASYON 
MERKEZİ ÇALIŞMALARI
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10-16 MAYIS 
ENGELLİLER 
HAFTASI 
ÇALIŞMALARI
Genel Merkez Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın koordinesinde 
tüm ilçelerimizde bulunan engelli 
vatandaşlarımıza ve ailelerine yönelik hane 
ziyaretleri çalışması gerçekleştirildi.



İlçe Sosyal Politikalar Başkanlıklarımız ve İlçe Engelliler 
Koordinasyon Merkezlerimiz 10-16 Mayıs Engelliler 
Haftası münasebetiyle engelli vatandaşlarımıza 
ve engelliler alanında çalışma yapan sivil toplum 

kuruluşları ile bir araya geldiler.
Engelli vatandaşlarımızın medikal malzeme başta olmak üzere 
ihtiyaçları ile ilgili notlar alınarak destek çalışması yapıldı.
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İl Spor Komisyonu 
Başkanımız Mehmet 
Serhat Karadağ ve 
İl Spor Komisyonu 
üyelerimiz Gençlik 
ve Spor Bakanlığı 
başta olmak üzere 
birçok ziyarette 
bulundular.

İl Spor Komisyonu 
Başkanımız Mehmet 
Serhat Karadağ 
riyasetinde Gençlik 

ve Spor Bakanlığı Sporcu 
Yetiştirme Dairesi Başkanı, 
Eski Milli Güreşçi Selçuk Çebi, 
Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Yaşayan Miras ve Kültürel 
Etkinlikler Genel Müdürü 
Selim Terzi ve TBMM İdari 
Amiri, İstanbul Milletvekilimiz 
Hasan Turan’a ziyaretler 
gerçekleştirildi.

İL SPOR KOMİSYONUMUZDAN 
ZİYARETLER
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
kabine toplantısı sonrasında açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan,  
“2024 yılı için hedefimizi 60 milyon turist 
60 milyar dolar gelir olarak belirlemiştik. 
İlk 3 aylık rakamlara baktığımızda 
hedeflerimize ilerlediğimizi memnuniyetle 
ifade etmek isterim. Orta Vadeli Program 
başarılı bir şekilde çalışıyor.” dedi.

“OVP 
BAŞARILI 
BİR ŞEKİLDE 
ÇALIŞIYOR”

 İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır başları:

MİLLİ MUHARİP UÇAK 
KAAN İKİNCİ KEZ 

GÖKYÜZÜ İLE BULUŞTU
Bu sabah milli savaş uçağımız Kaan ikinci 

defa gökyüzüyle buluştu. Yılbaşından beri iki kez 
milletimizin gönlünü kabartan Tusaş’ı ve Savunma 
Sanayi Başkanlığını tebrik ediyorum.

“AFRİKA KITASI 
İLE İLİŞKİLERİMİZİ 
YOĞUNLAŞTIRDIK”

Son toplantımızdan bu yana ziyaretlere ve 

kabullere ağırlık verdi. Tanzanya Cumhurbaşkanı’nın 
ziyareti 14 yıl sonra devlet başkanı düzeyinde 
yapılan ilk ziyaretti. Türk firmaları Tanzanya’da 
bugüne kadar 14 proje yüklendi. Tanzanya’yı 
baştan başa saracak demir yolu projesinin büyük 
bir kısmı Türk şirketi tarafından yapılıyor. Ticaret 
hacmimizi 1 milyar dolar seviyesine çıkarmayı 
planladık. Bizden önce ihmal edilen Afrika kıtası 
ile ilişkilerimizi 2005’ten itibaren yoğunlaştırdık. 
Diplomatik temsilcilik sayımızı 12’den 44’e çıkardık. 
Ticaret hacmimiz 5,4 milyar dolardan, 2023 yılında 
37 milyar dolara ulaştı. Müteahhitlik firmalarımız 
kıta genelinde 87 milyar dolarlık proje üstlendi. 
Eğitim ve kültür alanında da kıta ile işbirliğimizi 
güçlendiriyoruz. Bu tablo emperyalist güçleri 

rahatsız ediyor. Uluslararası basında Türkiye karşıtı 
yayınların arkasında yatan sebep de budur. Kim 
ne derse desin, kıta ile ilişkilerimizin kısa sürede bu 
kadar hızlı ilerlemesinde Türkiye mezunlarının çok 
büyük rolü vardır. Resmi kanalların tıkandığı yerde 
gönül elçilerimiz devreye giriyor, düğümü çözüyor. 
Dünyanın 198 farklı ülkesinden 340 bin öğrenci 
Türkiye’de yükseköğrenim görüyor. Uluslararası 
öğrenci hareketliliğinde aldığımızın payın artması 
korkulacak değil iyi yönetilirse gurur duyulacak 
durumdur. Amerika, İngiltere, Almanya, Fransa, 
Kanada, Avustralya gibi ülkeler tabiri caizse bu 
işin kaymağını yiyordu. Uluslararası öğrencilerin 
yüzde 70’e yakını halen bu ülkelerde eğitim alıyor. 
Türkiye ekonomisi için bu rakam yıllık 3 milyar 
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dolardır. Türkiye’ye yabancı öğrenci gelmesin 
demek, devletimizin nüfuz alanı büyümesin, ülkemiz 
kabuğunu kırmasın demektir. Kanun, nizam ve genel 
ahlaka aykırı davranan varsa devletin ilgili kurumları 
gereğini yapar ve yapacaktır. Bazı 5. kol elemanları 
tarafından medya ve sosyal medyada körüklenen 
lümpen ırkçılığın asla iyi olmadığı açıktır.

“IRAK, PKK’YI YASAKLI  
ÖRGÜT İLAN ETTİ”

13 yıllık aradan sonra geniş bir heyetle 
gerçekleştirdiğimiz Irak ziyaretimiz sonuç ve 
içerdiği mesajlar açısından tarihi öneme sahipti. 
Irak Cumhurbaşkanı ve başbakanı ile güvenlik, 
enerji, su başta olmak üzere konuları detaylıca 
ele aldık. 27 anlaşma ile ziyaretimizi taçlandırdık. 
Bölgemizin geleceğini belirleyecek Kalkınma Yolu 
Projesi’nde 4’lü mutabakatla kritik bir eşik de 
aşılmış oldu. Ticaret hacmimizi daha üst seviyelere 
taşımak istiyoruz. Irak hükümetinin PKK’yı yasaklı 

örgüt ilan etmesi mühim bir adımdır. PKK’nın terör 
örgütü olarak ilan edilmesini beklediğimizi de ifade 
ettik. Hiçbir devlet böyle bir tehdidi görmezden 
gelemez. Bölücü örgüte neşteri önümüzdeki 
süreçte vuracağız. Ne gerekiyorsa onu yapmaktan 
çekinmeyeceğiz.

 “ENFLASYONU TEK HANEYE 
DÜŞÜRMEKTE KARARLIYIZ”

Bölgemizdeki savaşları ve krizler bizi zorlasa da 
ekonomi programımızı kararlıkla uyguluyoruz. Şubat 
ayında işsizlik oranımız yüzde 8,7 olarak gerçekleşti. 
Ancak iş gücü piyasamızda bir dengesizlik 
oluştuğunu görüyoruz. Özel sektörümüzün en çok 
şikayet ettiği konuların başında işçi bulamamak 
geliyor. Bundan sonra iş gücü piyasasında ihtiyaç 
duyulan beceri ve yetkinliklerini geliştirmeye 
odaklanacağız. 13. Çalışma Meclisi sorunların tespiti 
ve çözüm açısında faydalı oldu. Doğru politikalarla 
enflasyonu tek haneye düşürmekte kararlıyız. Bunu 
daha önce yaptık. Tekrar yapacağız. 85 milyonun 
tamamı için kalıcı refah artışını sağlamaktır. Seçim 
döneminde popülizme meyletmedik. Hedeflerimize 
ulaşmak için para, maliye ve gelirler politikalarımızı 
ahenk içinde yürütüyoruz. Verimliliği artırmak, 
ekonomimizi daha rekabetçi kılmak için yapısal 
reformlara hız kazandıracağız. Teknolojik ve stratejik 
yatırımları teşvik için 300 milyar liralık yatırım 
taahhütlü avans kredisini devreye almıştık. 210 
yatırım için ön başvuru yapıldı. Gıda ve hizmetler 
gibi bazı alanlarda enflasyonun yüksek seyrettiğinin 
farkındayız. Konut ve araç piyasasında oluşan fiyat 
balonu sönmeye başlamıştır. Dış ticaret dengesi 
önemli ölçüde iyileşti. 31, 8 milyar dolara geriledi. 
Altın ve enerji hariç cari denge ise Şubat ayında 

yıllık 36 milyar dolar fazla verdi. Turizmde ilk 3 ayı 
rekorlarla tamamladık. 9 milyonu aşan ziyaretçi ile 9 
milyar dolar turizm geliri elde ettik.

“OVP BAŞARILI BİR ŞEKİLDE 
ÇALIŞIYOR”

2024 yılı için hedefimizi 60 milyon turist 60 
milyar dolar gelir olarak belirlemiştik. İlk 3 aylık 
rakamlara baktığımızda hedeflerimize ilerlediğimizi 
memnuniyetle ifade etmek isterim. OVP başaralı 
bir şekilde çalışıyor. Risk puanımız 700 baz puan 
seviyesinden 200 baz puan seviyesine geriledi. 
Bankacılık ve reel sektörün dış borç çevirme 
oranları yükseliyor. Geçen yıl 97.1 milyar dolara 
olan brüt rezervlerimiz, 27 milyar dolar artışla 
124.1 milyar dolara çıktı. Dünya Bankası, İslam 
Bankası ve Asya Altyapı ve Kalınma Bankası ile 
önümüzdeki dönemde 50 milyar dolara yakın 
kaynağı kalkınma projelerimizde kullanacağız. Kredi 
derecelendirme kuruluşları not artırımına gidiyor. 
Türkiye ekonomide belirlediği hedeflerine daha çok 
üreterek, ihracat yaparak varabilir. Biz zengin yeraltı 
kaynaklarına sahip değiliz. Petrolümüzü, doğalgaz 
ve madenlerimizi yeni yeni keşfetmeye, işlemeye, 
ekonomiye kazandırmaya başladık. Gabar’da günlük 
40 bin varili geçti. Yıl sonuna doğru bu rakam 100 
bin varile ulaşacak.

“AB’NİN TÜRKİYE’Yİ 
DIŞLAMAKTAN VAZGEÇMESİ 
GEREKİYOR”
Almanya Cumhurbaşkanı’nın resmi 
ziyareti Avrupa Birliği, ekonomik ilişkiler, 
savunma ve sanayi kısıtlamaları ve 
artan yabancı düşmanlığı konularını 
tekrar gözden geçirmemiz için bir fırsat 
teşkil etti. Türkiye-Almanya Dostluk 
Anlaşmasının 100. yılında tekabül 
etmesi açısından da anlamlıydı. İki 
müttefike de yakışmayan savunma 
sanayi kısıtlamalarını söyledik. PKK/
FETÖ başta olmak üzere insanlarımıza 
ve temsilciliklerimize saldıran terör 
örgütleriyle mücadelenin önemini 
vurguladık. Türkiye, hakkaniyete riayet 
edildiği sürece AB ve birlik üyesi 
ülkelerle ilişkileri geliştirmeye isteklidir. 
AB’nin stratejik körlükten kurtulması 
ve Türkiye’yi dışlamaktan vazgeçmesi 
gerekiyor. AB’nin doğusu ve batısındaki 
güçlerin rekabeti sebebiyle sıkıştığı 
mengeneden tek çıkış yolu Türkiye’dir. 
AB’li liderler bu gerçeği ne kadar erken 
görür ve kabul ederse onlar için o kadar 
iyi olacaktır.

ÖĞRETMEN ATAMALARI
Milli Eğitim Bakanımız, Hazine 
Bakanımız ve ekonomi kurmaylarımıza 
son bir kez daha görüşecek, ardından 
öğretmen adaylarımızı bilgilendirecek. 
Bakanlığımız, yarın atamaya esas 
branş dağılımlarını, başvuru takvimini 
ve süreci paylaşacaktır. Fazla zaman 
kaybına tahammülümüz yok. Kısa 
zamanda inşallah atamayı bilhassa 
bakanımız açıklayacaktır.

İSRAİL İLE İHRACAT  
VE İTHALATI  TAMAMEN 

DURDURDUK
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Beştepe Millet Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen ‘Vakıf 
Haftası Toplu Açılış ve Vakıf İnsan 

Ödül Töreni’nde konuştu. Erdoğan, yurt içinde 
ve yurt dışında restorasyonu tamamlanan 201 
vakıf eserin toplu açılışını yaptıklarını söyleyerek, 
“Bizden önce 1996-2002 yılları arasında 
toplamda yalnızca 56 tarihi eserin onarıldığı 
dikkate alınırsa Vakıflar Genel Müdürlüğümüzün 
nasıl büyük bir başarıya imza attığı görülecektir. 
Sadece Türkiye içinde, sadece Anadolu ve 
Trakya’da değil dünya üzerinde nerede bizlere 
ait, atalarımıza ait bir eser veya kültürel 
miras varsa oraya ulaşıyor ve gün yüzüne 

çıkarıyoruz. Son 21 yılda ülkemiz içinde ve 
gönül coğrafyamızın dört bir yanındaki 5 
bin 500 ecdat yadigarı eseri yeniden ayağa 
kaldırdık. Burada tek tek sayamayacağımız pek 
çok eserin restorasyonunu, imarını ve ihyasını 
hamdolsun başarıyla gerçekleştirdik” dedi.

‘BASKININ DOZUNU SÜREKLİ 
YÜKSELTİYORUZ’

Erdoğan, ilk, orta, lise ve yükseköğrenim 
seviyesinde toplam 50 bin ihtiyaç sahibi 
öğrencinin vakıflardan burs veya eğitim 
yardımı aldığını söyleyerek, “Genel 
müdürlüğümüzün 7 Ekim’den beri soykırıma 
uğrayan Gazzeli kardeşlerimize el uzattığını 

İSRAİL İLE İHRACAT  
VE İTHALATI  TAMAMEN 

DURDURDUK
Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan, 
Beştepe’deki Vakıf 

Haftası toplu açılış ve 
vakıf insan ödül töreninde 

açıklamalarda bulundu. 
İsrail’in Gazze’ye yönelik 
saldırılarına bir kez daha 
tepki gösteren Erdoğan, 

“İyice canileşen İsrail’i 
ateşkese zorlamak 

için baskının dozunu 
yükseltiyoruz. 54 ürüne 

ihracat kısıtlaması 
getirmiştik. Geçen haftadan 

itibaren tüm ürünlerde 
ihracat ve ithalatı durdurduk. 

Soykırım davasına müdahil 
olmayı kararlaştırdık.” dedi.
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görmekten ayrıca memnuniyet duyuyoruz. Mart 
ayının sonunda toplam 3 bin tonluk 125 bin 
gıda kolisi taşıyan 8’inci iyilik gemimizi Gazze’ye 
uğurladık. Daha sonra bu yardımlarımızı artırarak 
devam ettirdik, devam ettiriyoruz. Bugüne kadar 
toplam 50 bin tona ulaşan insani yardım miktarıyla 
Türkiye, dünyada ‘Gazze’ye en fazla yardım 
gönderen ülke’ konumuna ulaştı. İyice canileşen 
İsrail yönetimini ateşkese zorlamak maksadıyla 
diploması ve ticaret boyutunda baskının dozunu 
sürekli yükseltiyoruz. İlk etapta 54 ürün grubuna 
ihracat kısıtlaması getirmiştik. Geçen haftadan 
itibaren İsrail ile ihracat ve ithalat işlemlerini tüm 
ürünleri ihtiva edecek şekilde durdurdu. İsrail’e karşı 
Uluslararası Adalet Divanı’nda soykırım davasına da 
müdahil olmayı kararlaştırdık. 15 bini çocuk 35 bin 
kardeşimizin hayatına kast edenlerin hukuk önünde 
hesap vermesi için tüm imkanlarımızı kullanacağız. 
Bu kararlarımızın bölgede akan kanın durmasını 
isteyen diğer ülkelere de cesaret aşılayacağına 
da inanıyorum. Filistin halkının en zor günlerinde 
imdadına koşan aziz milletimiz kardeşlik vazifesini 
ifa etmenin yanında insanlığın da vicdanı olmuştur” 
diye konuştu.

‘TÜRKİYE, GAZZE SINAVINI EN 
BAŞARILI VEREN ÜLKELERDEN 
BİRİDİR’

Erdoğan, Türkiye’nin Filistin’in yanında olduğunu 
ve bundan sonra da olmaya devam edeceğini 
belirterek, “İçimizdeki kimi işgüzarlar bunu görmese 
veya gördükleri halde çarpıtsalar da devletiyle, 
vatandaşıyla, sivil toplum kuruluşlarıyla Türkiye, 
Gazze sınavını en başarılı veren ülkelerden biridir. 
Bunda AFAD’ımızın, Türk Kızılay’ının, Vakıflar Genel 
Müdürlüğümüzün ve diğer gönüllü kuruluşlarımızın 
gerçekten büyük payı vardır. Sizlerin şahsında 

dünyanın neresinde olursa olsun mazlumlara ve 
mağdurlara destek olan herkesi, tüm kurumlarımızı 
tebrik ediyorum. Bizler, sevgi ve merhamet 
medeniyetinin temsilcileriyiz. Nefes alırken 
havayı, su içerken ırmağı, hasat toplarken toprağı, 
meyve koparırken ağacı, özellikle incitmemeye, 
zarar vermemeye çalışan yüce gönüllü bir kültür 
ikliminde yetişerek hamdolsun bugünlere geldik. 
Cenk meydanlarında hasımlarımızla göğüs göğse 
muharebe ederken dahi gayrimeşru, gayri insani 
yollara tenezzül etmedik. Sefere çıktığında dalından 

kopardığı bir meyvenin ücretini bile ödeyen 
ecdadımız bizlere hem örnek olacak hem de iftihar 
edeceğimiz eşsiz bir miras bırakmıştır. Önemli 
olan sadece toprak kazanmak değil, bir şehri imar 
etmek, gönülleri de fethetmektir. Bu anlayışla tarih 
boyunca hem nice şehirler, yollar, köprüler imar ettik 
hem de kalpleri kazandık. Vakıflarımız şehirlerimizin 
imarının yanı sıra fethettiğimiz yerlerdeki halkın 
gönlünü kazanmamıza vesile olan en önemli 
kurumlarımızdır” dedi.
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‘VAKIF FAALİYETİ HASSAS 
YÜRÜTÜLMELİ’

Erdoğan, Balkanlar’dan Afrika’ya, Asya’dan 
Ortadoğu’ya kadar ecdat tarafından inşa 
edilen camilerin, imarethanelerin, köprülerin ve 
kervansarayların çoğunun vakıf eseri olduğunu 
vurgulayarak, “Selçuklu’yu, Osmanlı’yı gezen Batılı 
seyyahlar bu devletler için ‘vakıf cenneti’ tabirini 
kullanmışlardır. ‘Hayırda yarışınız’ emri mucibince 
atalarımız vakıf kurmak suretiyle özellikle birbiriyle 
yarışmış, kimseyi çaresiz ve sahipsiz bırakmamıştır. 
Fakir fukarayı, yolda kalanı, yetimi, öksüzü, 
düşkünü, biçareleri gözeten ihtiyaç sahiplerine 
yardımı esirgemeyen vakıflarımız aynı zamanda 
milletimizin huzur ve güvenliğinin de teminatı 
olmuştur. ‘İnsanı yaşat ki devlet yaşasın’ ilkemizin 
ete kemiğe büründüğü kurum tartışmasız bir 
şekilde vakıflarımızdır. Vakıf faaliyeti öyle hassas 
öyle titizlikle yürütülmesi gereken bir iştir ki kişiye 
cennetin kapılarını da açabilir, Allah korusun 
cehenneme de sürükleyebilir. Çünkü bir vakfiyede 
tüm insanların, tabiatın, hayvan ve bitkilerin, gelecek 
kuşakların hakkı, hukuku vardır. Kerim devlet 
geleneğimizde ‘bir vakıf içinde geçerken üzerine 
vakıf malının tozu bile bulaşmasın’ hassasiyetiyle 
faaliyetler yürütülmüştür. Aynı inceliğe başka 
alanlarda da şahit oluyoruz. Vakıf malına gösterilen 
bu ihtimamın kamuya dair bu işlerde hepimize 
örnek olması gerektiğini inanıyorum” dedi.

‘BU MAKAMLARI MİLLETİMİZE 
BORÇLUYUZ’

Erdoğan, vakıf eserleri nasıl ecdadın ve vakıf 
sahibinin emaneti ise, kamu malı ve kamu görevinin 
de milletin emaneti olduğunu kaydederek, 
“Tüyü bitmemiş yetimin hakkının olduğu kamu 
malı ve kamu görevi ancak böyle bir yüksek bir 

şuurlar yerine getirilirse, bereketli olur, faydalı olur, 
sorumluluğun hakkı tam manasıyla verilmiş olur. 
Kamu görevlisi, kendi mesuliyeti veya mesuliyet 
sahasıyla ilgili işlerde vatandaşlarımıza hizmet 
etmeye memurdur, mesuldür, mecburdur. Millete 
hizmet yolunda üşengeçliğe, rehavete, kaprislere, 
‘bugün git yarın gel’ sorumsuzluğuna asla ve 
asla yer yoktur. Her zaman söylüyorum, bugün 
bir kez daha ifade ediyorum; Bulunduğumuz 
tüm makamları aziz milletimize borçluyuz. Hangi 
konumda olursak olalım hepimiz milletimize karşı 
sorumluyuz. Millete büyüklenmek, yukarıdan 
bakmak, efendilik taslamak, sorunlarını görmezden 
gelmek kesinlikle kabul edilemez. Hele hele kamu 
malına el uzatmak bizim nazarımızda ihanete eş 
değerdir. Siyasetçiler, kamu görevlileri, yönetim 
mevkiindekilerin ülkeye ve millete karşı vazifelerini 
yerine getirme noktasında hiçbir bahanesi olamaz. 
Milletin derdiyle dertlenmedikten, sorunlarına 
çözüm bulup hayır duasını almadıktan sonra hangi 

vazife olursa olsun insan için bir yük olacaktır. 
Eski Türkiye manzaralarını milletimize tekrar 
yaşatmamakta kararlıyız. Bu konuda özellikle son 
dönemde artan serzenişlerin farkındayız. Tespit 
ettiğimiz tüm eksiklerin, hataların, varsa ihanetlerin 
üzerine inşallah bundan sonra çok daha kararlı bir 
şekilde gideceğiz. Kamu hizmetlerinin sorunsuz 
ve kusursuz sunulması için her türlü tedbiri 
alacak, bürokratik atalete hiçbir şekilde müsaade 
etmeyeceğiz.”

Erdoğan, bu anlamlı töreni emanete sahip 
çıkma bakımından sergiledikleri hassasiyetin 
yeni bir nişanesi olarak gördüklerini söyleyerek, 
“Toplam 201 vakıf eserini; asli kimliğine ve kullanım 
amacına uygun şekilde restore eden Vakıflar 
Genel Müdürlüğümüzü tekrar milletim adına tebrik 
ediyorum. Bu eserlerin yeniden ihyasına katkı 
sağlayan hayırseverlerimize ayrıca teşekkürlerimi 
iletiyorum” ifadelerini kullandı.
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Cumhurbaşkanımız Tayyip 
Erdoğan, Türkiye’ye resmi 
ziyarette bulunan Kuveyt 
Devlet Emiri Şeyh Mişal El 

Ahmed El Cabir El Sabah’ı dün Esenboğa 
Havalimanı’nda törenle karşıladı. Erdoğan, 
Kuveyt Emiri Sabah’ı Beştepe’de misafir 
etti. Geçtiğimiz yıl aralık ayından göreve 
başlayan Kuveyt Emiri Sabah, Arap 
dünyası haricinde ilk yurtdışı resmi 
ziyaretini dün Türkiye’ye gerçekleştirmiş 
oldu. Diplomatik ilişkilerin 60. 
yıldönümünde düzenlenen ziyaret, 7 yıl 
aradan sonra Kuveyt’ten Türkiye’ye emir 
düzeyindeki ilk ziyaret niteliğini taşıyor.

TİCARETTE HEDEF 
5 MİLYAR DOLAR

Cumhurbaşkanımız Erdoğan ile Kuveyt 
Emiri El Sabah arasındaki görüşmede, iki 
ülke arasındaki ekonomik ve ticari ilişkiler 
ayrıntılı bir biçimde ele alındı. İletişim 
Başkanlığı’ndan yapılan açıklamaya göre, 
savunma sanayiinden Kalkınma Yolu 
Projesi’ne kadar birçok alanda atılan 
adımların değerlendirildiği görüşmede, 
iki ülke arasındaki ticaret hacmini 5 
milyar dolar seviyesine çıkarmak için 
yapılması gerekenler konuşuldu. Türkiye 
ve Kuveyt arasındaki Karma Ekonomik 
Komisyon Mekanizması’na yeniden işlerlik 
kazandırmanın gerekliliğinin ortaya 
koyulduğu görüşme kapsamında, karşılıklı 
yatırımları ve ticareti teşvik etmenin iki 
ülkenin de yararına olduğu kaydedildi. 
Körfez İşbirliği Konseyi ile Türk Devletleri 
Teşkilatı arasında işbirliği geliştirmenin 
önemini belirten Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, Kuveyt’in bu çalışmalara 
desteğinin önemli olduğunu, bunun yeni 
fırsat pencerelerinin açılmasını temin 
edeceğini söyledi. İsrail’in Gazze’de 
masum Filistin halkına yönelik saldırıları 
da görüşmenin gündem başlıkları 
arasında yer aldı.

KUVEYT EMİRİ’NDEN 
60. YIL ZİYARETİ

KUVEYT’LE 6 ANLAŞMA
Cumhurbaşkanımız Erdoğan tarafından Kuveyt Emiri 
El Sabah’a Türkiye Cumhuriyeti Devlet Nişanı tevcih 
edildi. Tevcih töreninin ardından Türkiye ve Kuveyt 
arasında farklı alanlarda 6 anlaşma imzalandı. İki ülke 
arasında imzalanan anlaşmalar şöyle: “Yatırım ve Tanıtım 
Faaliyetlerinde İşbirliği, Serbest Bölgeler Alanında 
İşbirliği, Konut Refahı ve Altyapısı Mutabakat Zaptı, Afet 
ve Acil Yönetim Durumu Mutabakat Zaptı, Devletten 
Devlete Savunma Sanayi Tedarik Sözleşenlerine İlişkin 
Uygulama Protokolü, Ortak Stratejik Diyalog Kurulması 
Mutabakat Zaptı.”

Kuveyt Emiri El Sabah, 
Arap dünyası haricinde 
ilk yurtdışı resmi 
ziyaretini diplomatik 
ilişkilerin 60. yıldönümü 
nedeniyle Türkiye’ye 
yaptı. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın havalimanında 
karşıladığı Sabah’ın 
ziyareti Kuveyt’ten emir 
düzeyinde 7 yıl aradan 
sonra gerçekleştirilen ilk 
resmi ziyaret oldu.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Danıştay Konferans 
Salonu’nda düzenlenen ‘İdari Yargı Günü’ ve ‘Danıştay’ın 156’ncı 
Kuruluş Yıl Dönümü Töreni’nde konuştu. Erdoğan, “Hukuk 
devletinin en temel ilkelerinden biri olan idarenin yargısal 

denetimidir. Bu ilkenin hayata geçmesi ancak idarenin her türlü eylem ve 
işlemlerinin yargı denetimine tabi olmasına bağlıdır. Bu misyonun ülkemizdeki 
temsilcisi de Danıştay’dır. Danıştay’ımız idarenin yargı yoluyla denetlenmesinin 
yanı sıra kamu ile vatandaş arasındaki ihtilafların çözümünde de nihai karar 
vericidir. Kararlarıyla alt derece mahkemelerine rehberlik eden Danıştay, anayasa 
ve yasaların uygulanmasını da garanti ediyor” dedi.

“GÜVEN VEREN ADALET, VATANIMIZIN 
GÜVENCESİ”

Erdoğan, Türk milleti adına karar verme onurunu ve mesuliyetini taşıyan 
yargı organlarının her birinin ülkede huzurun, güvenliğin, kalkınmanın, 
demokrasinin ve sosyal barışın muhafazasının teminatı olduğunu vurgulayarak, 
“Nasıl geç gelen adalet adalet değilse, topluma güven veren ve erişilebilir adalet 
sistemi de vatanımızın güvencesidir. Tüm mahkeme salonlarımızda bulunan 

YARGI ELEŞTİRİLEMEZ 
DEĞİLDİR

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Danıştay Konferans Salonu’nda düzenlenen 

İdari Yargı Günü ve Danıştay’ın 156. Kuruluş Yıl 
Dönümü Töreni’nde açıklamalarda bulundu. 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Siyaset kurumu 
nasıl layüsel değilse, yargı da eleştirilemez 

değildir. Yargının kararlarını beğenmeyebilir, 
itiraz edebilir, hoşnutsuzluğumuzu açıkça 

dile getirebiliriz. Buna kimse engel olamaz, 
olmamalıdır. Terörü övmediği, şiddeti teşvik 

etmediği, hakarete varmadığı sürece insanlar 
fikirlerini farklı mecralarda özgürce yazabilir, 

paylaşabilir” ifadelerini kullandı.
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‘Adalet mülkün temelidir’ yazısı hem bu hakikati bize 
hatırlatır, hem de medeniyetimizin adaletin tesisine 
verdiği ehemmiyeti ortaya koyar. Devlet, adaletle 
hükmettiği, adalet dağıttığı, adaletin tecellisini 
sağladığı müddetçe güçlüdür, dimdik ayaktadır. 
Adaletin olmadığı yerde huzur olmaz, refah olmaz. 
Milleti bir arada tutan bağ zayıflamaya başlar. Bunun 
için adli ve idari yargı fark etmeksizin adliyenin 
kapısını adaletin kapısı haline getirdiğimiz ölçüde 
geleceğimize güvenle bakabileceğimize inanıyorum” 
dedi.

“SOSYAL MEDYADAKİ LİNÇ 
KÜLTÜRÜ YARGIYI MAĞDUR 
EDİYOR”

Erdoğan, son yıllarda bu mahfillere yazılı, görsel, 
dijital mecralarıyla medyanın ve sosyal medyanın 
eklendiğinin görüldüğüne işaret ederek, “Medyanın 
ve sosyal medyanın millet namına denetim vazifesi 
üstlenmesi demokrasimiz için şüphesiz bir kazançtır. 
Ama bu hakim cübbesi giyip, mahkeme kurup sağa 
sola yargı dağıtma boyutuna asla varmamalıdır. 
Yargıyı yönlendirme, yargı merkezlerimizi baskı 
altına almak, istemedikleri karar çıkması halinde 
hukukçularımızı hedefe koymak her geçen gün 
daha sık karşılaştığımız tehditlerden biri haline ne 
yazık ki dönüşüyor. Sosyal medyadaki acımasız linç 
kültürünün mağdur ettiği kesimlerin en başında 
maalesef yargı organlarımız ve mensuplarımız 
geliyor” diye konuştu.

“YARGI ELEŞTİRİLMEZ DEĞİLDİR”
Erdoğan, yargı üyelerinin zaman zaman eleştiri 

sınırlarını aşan haksız ithamlara muhatap olduğuna 
vurgu yaparak, “Çok net söylemek isterim; siyaset 
kurumu nasıl layüsel değilse, yargı da eleştirilemez 
değildir. Yargının kararlarını beğenmeyebilir, 
itiraz edebilir, hoşnutsuzluğumuzu açıkça dile 
getirebiliriz. Buna kimse engel olamaz, olmamalıdır. 
Terörü övmediği, şiddeti teşvik etmediği, hakarete 
varmadığı sürece insanlar fikirlerini farklı mecralarda 
özgürce yazabilir, paylaşabilir. Millet adına kamu 
gücünü kullananların belli sınırlar içinde bu sert 
tepkilere tahammül etmesi, mazur ve meşru görmesi 
beklenir. Fakat toptancı bir anlayışla kurumsal olarak 
yıpratılmasını, yargı organlarımıza ve mensuplarımıza 
çamur atılmasını asla kabul edemeyiz. Hukukun kendi 
mecrasında ilerlemesi, adaletin tecellisine giden 
en hayırlı, en kestirme yoldur. Adli ve idari davaları 
hukukun meselesi olmaktan çıkarıp siyasallaştırmak, 
sonuç ne olursa olsun toplumdaki adalet duygusuna 
gölge düşürecektir. Biz bunu doğru bulmuyoruz. 
Herkes yargıya yardımcı olmalı, işini kolaylaştırmalı, 
adaletin eksiksiz ve gecikmeksizin tecellisine katkı 
sağlamalıdır. Buradan tüm milletime şu samimi 
çağrıyı yapmak istiyorum; güçlü, tarafsız, bağımsız, 
iyi ve seri işleyen bir adalet sistemi evlatlarımıza 
bırakabileceğimiz en kıymetli mirastır. Bu konuda 
eksik varsa tamamlamak, sorun varsa çözmek, 
tıkanıklık varsa gidermek, 85 milyon olarak hepimizin 

müşterek görevlidir” ifadelerini kullandı.

“İDEOLOJİK KAMPLAŞMADAN 
UZAK DURMASINI TEMİN 
ETMELİYİZ”

Erdoğan, yargının yasama ve yürütmeye 
müdahalesi nasıl yanlışsa yargının siyasi tartışmaların 
içine çekilmesinin de o denli hatalı olduğunu 
kaydederek, “İktidarı ve muhalefetiyle, basını ve 
sivil toplumuyla hep birlikte yargımızın her türlü 
taassuptan menfaat, eksenli gruplaşmadan ve 
ideolojik kamplaşmadan uzak durmasını temin 
etmemiz gerekiyor. Milletin maslahatı ve ülkenin 
selameti yerine belli bir zümrenin menfaatini gözeten 
dar kadrocu anlayışların adalet teşkilatımız dahil, 
devletimizin kurumları içinde tekrar yuvalanmasına 
izin veremeyiz, vermeyeceğiz. Bu konuda hepimizin 
sorumluluk bilinciyle hareket etmesi şarttır. Adalet 
terazisini elinde tutan hukukçularımızın da medya, 
sosyal medya, günlük hayattaki duruşlarıyla bu 
sürece olumlu katkı sunması önemlidir. Bunu 
başardığımızda çok daha iyi bir konumda 
olacağımıza inanıyorum” değerlendirmesinde 
bulundu.

“SİYASETTEKİ YUMUŞAMA FIRSAT”
Cumhuriyetin 100’üncü yılının darbe ürünü bir anayasayla karşılanmış ve geçirilmiş 
olmasını Türkiye demokrasisine yakıştıramadıklarını belirten Erdoğan, “Bu eksikliğin 
yine milli irade eliyle giderilmesi demokrasimizin gücüne güç katacak, Türk siyasetinde 
yeni bir kilometre taşı olacaktır. Siyaset kurumunun ekonomik ve sosyal sorunları öne 
sürerek sivil anayasa ihtiyacını gündemden düşürmek istemesini doğru bulmuyoruz. 
Yeni anayasanın sihirli değnek gibi dokununca sorunlarımızı bir anda ortadan 
kaldırmayacağını elbette biliyoruz. Yeni anayasa sivil siyasetin alanını genişleterek, 
ekonomiden sosyal hayata ülkemizin meselelerinin çözümünü daha da hızlandıracaktır. 
Siyasetteki yumuşamayla birlikte farklı siyasi partiler arasındaki istişari görüşmelerin 
yoğunlaşması, bu bakımdan önemli bir fırsat teşkil ediyor. Biz milletimizin beklentileri 
çerçevesinde üzerimize düşen yapıcı rolü oynamaya devam edeceğiz” dedi.
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Deniz Kuvvetleri 
Komutanlığınca Doğu 
Akdeniz’de icra edilen 
DENİZKURDU-II/2024 
Tatbikatı’nın seçkin 
gözlemci günü sona erdi. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Denizkurdu Tatbikatı’na 
telefon bağlantısı ile katıldı.

 Tatbikatın Doğu Akdeniz’i kapsayan 
kısmına katılan fırkateynler, 
hücumbotlar, denizaltılar, yardımcı 
sınıf gemiler, mayın gemileri ve 

karakol gemileri Muğla’nın Marmaris ilçesindeki 
Aksaz Limanı’ndan sabah erken saatlerinde 
hareket etti. Tatbikata TCG Salihreis gemisiyle 
gelen Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, 
personelini selamladı. Liman çıkışında TCG 
İstanbul, TCG Salihreis firkateyninde bulunan 
Bakan Güler’i top atışıyla selamladı.

Senaryo gereği Taktik Pençe harekatı ile 
sürüklenen mayına 2 SAS komandosu tarafından 
müdahale edilerek imhası gerçekleştirildi. AH-1W 
helikopterleri tarafından düşman adanın kıyılarında 
bulunan hedeflere atış gerçekleştirildi. Daha sonra 
adaya yaklaşan SAS komandoları atış yaparak 
hedefi imha etti. TCG Anadolu’dan çıkan Zırhlı 
Amfibi Hücum Araçları (ZAHA) adaya çıkarma 
gerçekleştirirken ada ele geçirilerek bayrak çekildi. 
İlk defa bir tatbikatta kullanılan İnsansız Deniz 
Araçları (İDA) ile hedefe harekat düzenlendi.

Senaryo gereği helikopterden denize sonar 
daldırması gerçekleştirerek temas 
alınırken Aksungur’a veri aktarıldı. Daha 

sonra gelen 
uçaklarla 
rextorp 
torpido atışı 

gerçekleştirerek hedefler imha edildi. Nefes kesen 
tatbikatta TCG Burgazada ve TCG Büyükada 
gemilerinden TCG Salihreis’e malzeme aktarımı 
gerçekleştirildi. Senaryo gereği, TB-2 Bayraktar 
SİHA’dan M/G-‘3; yerli ve milli imkanlarla geliştirilen 
yarı aktif lazer güdümlü SİHA’lardan atılan MAM-L 
güdümlü mermisi atıldı. SH-70 helikopterlerden 
yerli ve milli imkanlarla geliştirilen kızılötesi 
lazer odaklı (TEMREN) güdümlü mermi atışı 
yapılırken ardından hücumbotları tarafından su 
üstü atışları gerçekleştirildi. Daha sonra süper 
kobra helikopterler tarafından 20mm top atışları 
gerçekleştirildi.

Tatbikata katılan gemilerin Salihreis’te bulunan 
Bakan Güler, Genelkurmay Başkanı ve kuvvet 
komutanlarını selamlamasıyla seçkin gözlemci 
günü sona erdi. Ayrıca, ilk defa tatbikata takılan 4 
İDA selamladı.

Tatbikatın seçkin gözlemci gününe Almanya, 
Azerbaycan, Belçika, Bosna Hersek, Bulgaristan, 
Finlandiya, Gürcistan, Irak, Japonya, KKTC, Libya, 
Malezya, Nijerya, Portekiz, Sierra Leone, Ürdün ve 
Yemen’den 18 askeri ataşe katıldı. TCG Salihreis 
Gemisi’nde Donanma Harekat Başkanı Tuğamiral 
Kenan Kaan Türkkan’ın sunduğu brifinge Bakan 
Güler’in yanı sıra Genelkurmay Başkanı Orgeneral 

Metin Gürak, Deniz Kuvvetleri 
Komutanı Oramiral Ercüment 
Tatlıoğlu, Kara Kuvvetleri Komutanı 
Orgeneral Selçuk Bayraktaroğlu, 
Hava Kuvvetleri Komutanı Orgeneral 
Ziya Cemal Kadıoğlu, Donanma 

Komutanı Koramiral Kadir Yıldız, Kuzey Görev 
Grup Komutanı Tuğamiral Erdinç Altıner de katıldı.

ERDOĞAN TELEFON 
BAĞLANTISIYLA KATILDI

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
tatbikata telefonla bağlanarak önemli mesajlar 
verdi. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, ‘Hedeflerimize 
ulaşana dek mücadeleden vazgeçmeyeceğiz’ dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından satır başları şöyle;

TCG Anadolu’nun yanı sıra daha büyük 
uçak gemisini ordumuza kazandırmaya yönelik 
çalışmalarımız sürüyor. 5. nesil uçağımız KAAN 
ikinci uçuşunu da başarıyla gerçekleştirdi. Kimi 
zaman müttefiklerimizin uyguladığı gizli, açık 
ambargolara rağmen savunma yeteneklerimizi 
sürekli geliştiriyoruz, her cephede kararlı mücadele 
içindeyiz.

Son 21 yıldır ordumuzun caydırıcılığını artırmak, 
kapasitesini 
güçlendirmek 
için yoğun gayret 
gösteriyoruz. 
Bilhassa deniz 
kuvvetlerimizin 
araç gereç 
ve personel 
bakımından en üst 
seviyede olmasına 
büyük önem 
veriyoruz.

HER CEPHEDE KARARLI 
MÜCADELE İÇİNDEYİZ 

CUMHURBAŞKANIMIZ 
ERDOĞAN’DAN 
EYÜPSPOR VE 

GÖZTEPE’YE TEBRİK
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 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Süper Lig’e çıkma 
başarısı gösteren Eyüpspor ve Göztepe’yi tebrik ederken play-
off’ta mücadele edecek takımlara da başarı diledi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, tebrik 
paylaşımında, “TFF 1. Lig’i birinci ve ikinci sırada bitirerek Süper Lig’e 
yükselme başarısı gösteren Eyüpspor ve Göztepe camialarını yürekten 
tebrik ediyorum. Play-off’ta mücadele edecek olan Sakaryaspor’a, 
Bodrumspor’a, Çorum FK’ya, Kocaelispor’a ve Boluspor’a başarılar 
diliyorum.” ifadelerini kullandı.

ÖĞRETMENLERİMİZE KARŞI 
ŞİDDET OLAYLARINA ASLA 
SESSİZ KALMAYACAĞIZ

CUMHURBAŞKANIMIZ 
ERDOĞAN’DAN 
EYÜPSPOR VE 

GÖZTEPE’YE TEBRİK

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, 
“Öğretmenlerimize 
ve diğer eğitim 
çalışanlarımıza yönelik 
şiddete ilişkin kapsamlı 
bir düzenlemeyi süratle 
hayata geçireceğiz. 
Öğretmenlerimize 
karşı şiddet olaylarına 
asla sessiz kalmadık, 
kalmayacağız” 
açıklamasını yaptı.

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın sosyal medya 
hesabından yaptığı 
açıklama şöyle:

Evlatlarımıza kattıkları bilgi 
ve değerler bütünüyle ülkemizin 
kalkınma mücadelesinde hayati 
önemde olan öğretmenlerimizi 
her türlü olumsuzluktan korumak, 
onlara mesleklerini icra edecekleri 
rahat ve güvenli ortamı sunmak asli 
görevimizdir.                                       

Ulvi bir mesleği icra eden, 
yetiştirdikleri nesillerle geleceğimizi 
inşa ve ihya eden öğretmenlerimiz 
başımızın tacıdır.

Bu anlayışa kararlılıkla sahip 

çıkan bir hükûmet olarak 
öğretmenlerimize ve diğer eğitim 
çalışanlarımıza yönelik şiddete 
ilişkin kapsamlı bir düzenlemeyi 
süratle hayata geçireceğiz.

Kanun teklifi olarak Gazi 
Meclisimize sunacağımız 
düzenlemeyle,

Öğretmenlerimize yönelik 
fiillerde ceza kanunlarında 
öngörülen cezalar yarı oranında 
artırılacak.

Bu fiilleri işleyenlerin cezasının 
ertelenmesi engellenecek.

Bu fiiller tutuklama sebebi 
sayılarak tutuksuz yargılamanın 
önüne geçilecek.

Özel kurumlarda çalışan 
öğretmenlerimiz ve diğer eğitim 
çalışanlarımız da görevleri 
sebebiyle kendilerine yönelik 
işlenen suçlar bakımından kamu 
görevlisi sayılacak.

Öğretmenlerimiz müsterih olsun.
Böylesine önemli bir mesleği 

ülkemizin her bölgesinde fedakârca 
yürüten öğretmenlerimize karşı 
şiddet olaylarına asla sessiz 
kalmadık, kalmayacağız.

 Bu vesileyle, İstanbul’da canice 
yapılan bir saldırı sonucu hayatını 
kaybeden İbrahim Oktugan 
öğretmenimize Allah’tan rahmet; 
ailesine, sevenlerine, öğrencilerine 
ve tüm eğitim camiamıza 
başsağlığı diliyorum.
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EBEDİ HUZUR İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ

CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN, YUNAN BASININA KONUŞTU:

Yunanistan’ın Kathimerini 
gazetesine konuşan 
Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, Yunanistan ile 
Türkiye arasındaki ilişkiler, 
Doğu Akdeniz, KKTC, 
adalar ve ABD konusunda 
yeni mesajlar verdi. 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan çözüm 
odaklı adımların önemine 
vurgu yaparken, ‘İki 
ülkenin iki duvar arasına 
sıkıştırılmaya çalışılan 
ilişkilerini rahatlatmak 
ve o önyargılarla bezeli 
duvarları yıkmak 
elimizde. Ebedi huzur için 
çalışıyoruz.’ dedi.

Yunanistan Başbakanı Kiriakos 
Miçotakis  Ankara gelecek ve 
Cumhurbaşkanımız Tayyip 
Erdoğan tarafından kabul 

edilecek. Son olarak 7 Aralık’ta Atina’da 
görüşen iki lider, önümüzdeki dönemde 
izlenecek ‘yol haritası’nı belirleyecek. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Miçotakis 
ziyareti öncesi Yunan Kathimerini gazetesine 
konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamaları şöyle:

Sayın Cumhurbaşkanı, Kyriakos 

Miçotakis’in Ankara ziyaretine ilişkin 
açıklamanızda kendisi ile iki ülke arasındaki 
ilişkilerin nasıl geliştirilebileceği konusunda 
görüşeceğinizi belirtmiştiniz. İlişkilerin 
seviyesinden memnun musunuz? Hedef 
nedir ve ona nasıl ulaşılabilir?

Hedef basit; sorunları çözerek 
dostluğumuzu pekiştirmek, ikili ilişiklerimizin 
seviyesini tarihte görülmemiş düzeye 
çıkartmaktır. Bunun için Türkiye olarak son 
dönemde samimi ve etkin adımlar attık ve 
buna da devam etmek niyetindeyiz. Bizler, 
Türkiye ve Yunanistan olarak sadece aynı 
coğrafyayı değil, birçoğu tarihsel boyut 
taşıyan ortak unsurları da paylaşıyoruz. Tabii 
ki aynı düşünmediğimiz konular bulunuyor, 
fakat uzlaşabileceğimiz başlıkların da sayısı 
az değil. Açık yüreklilikle tüm konuları bir 
arada konuşup çözüm yolunda adımlar 
atabiliriz. Ertelemek sorunları çözmüyor, 
bunların üzerlerine cesaretle gidip, çözüm 
iradesini ortaya koymak gerekir.

‘HUZURUN EBEDİYEN 
HAKİM OLMASI İÇİN 
ELİMİZDEN GELENİ 
YAPARIZ’

Biz dünyanın takdirle izlediği şekilde 
hem bölgemizde hem dünyanın değişik 
coğrafyalarında nasıl barışın kök salması için 
çabalıyorsak, Ege Denizi’nin iki yakasında da 
barışın ve huzurun ebediyen hakim olması 
için elimizden geleni yaparız. Bozmak kolay 
olandır. Zor olan inşa etmek ve sorunları 
ustalıkla çözmektir. Dolayısıyla iki ülkenin iki 
duvar arasına sıkıştırılmaya çalışılan ilişkilerini 
rahatlatmak ve o önyargılarla bezeli 
duvarları yıkmak elimizde. Tek ihtiyacımız 
olan çözüme odaklanmış ve samimi tarihi 
adımlardır.
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‘İLETİŞİMİMİZ MEMNUNİYET 
VERİCİ’
Sayın Miçotakis’le Atina’da iletişiminiz nasıldı? 
Onunla iletişiminiz arzu ettiğiniz düzeyde mi?

Sayın Miçotakis ile son dönemde bir uyum iklimi 
yakaladığımızı düşünüyorum. Atina’da bizleri memnun 
eden bir misafirperverlik ortaya koydular. Tabii ki 
Sayın Miçotakis’i Ankara’da ağırladığımızda, Türk 
misafirperverliğinin en nadide örneklerinden birini daha 
sergileyeceğiz. Sözünü ettiğim iklim, somut meyveler 
vermeye başladı. Atina Bildirgesi, imzaladığımız 
anlaşmalar, protokoller onlardan sadece birkaçı. Bunlara 
yenilerini eklememizin önünde engel yok. Sadece bizler 
değil, bakanlar ve bürokratlar düzeyinde de gayet iyi 
ilişkilerin tesis edildiğini söyleyebilirim. Yani neticede 
birçok kademede iletişimimiz memnuniyet verici ve 
bunun olumlu manada ileriye taşınması da gayet 
mümkün.

Geçtiğimiz günlerde Ankara, Yunanistan’ın Ege’de 
deniz parkları konusunda atmak istediği adımlara tepki 
gösterdi. Atina, bu adımların “çevre” konusu ile alakalı 
olduğunu söylerken, Türkiye Dışişleri Bakanlığı da 
“adaların egemenliği” konusunu gündeme getirdi. Sayın 
Miçotakis, Yunanistan’ın deniz parklarını ilan edeceğini 
belirtti. Sadece denizdeki kullanım hakları değil, kara 
üzerindeki egemenlik konuları da gündeme geldiği 
zaman, diyalog ilerleyebilir mi?

Egemenlik konularının gündeme gelmesi diyalog 
zeminine zarar veren ve ilerlemesini engelleyen bir 
durum değil. Bizler bu zemini her koşulda koruyabilir 
ve ilerlemeyi sağlayabiliriz. Bu konular da zaten ele 
almamız gerekenler listesinde müstesna bir yere 
sahip. Oldubittilerden uzak bir perspektifle ve çözüme 
inanmış bir yaklaşımı benimseyerek bu meseleleri 
konuşabiliriz. Ancak, bu zemine “ben yaptım oldu” 
anlayışı en büyük zararı verir.

Türkiye olarak çevre konusunda ne kadar hassas 
olduğumuz herkesin malumudur. Fakat bunun kullanışlı 
bir paravan olarak görülmesi ve başka tartışmalı 
durumların onun arkasında bir şekilde gizlenmeye 
çalışılması doğru olmaz. Her konuyu kendi mecrasında 
ele almak gerekir. Nasıl sağlam olmayan zemine inşa 
edeceğiniz bir bina kısa zamanda yıkılırsa, tarihi, 
hukuki ve fikri zemini çürük tezler de yerle bir olmaya 
mahkumdur. Mesela elinizde geçerli bir tapu olmadan 
gelişigüzel bir yere bir baraka dahi inşa edemezsiniz. 
Bu bir fiili durumdur, hukuki karşılığı ve yaptırımları 
vardır. Türkiye’nin bu coğrafyada fiili durumları kabul 
etmeyeceğini herkes bilir.

‘TÜRKİYE’NİN İÇİNDE 
BULUNMADIĞI BİR ENERJİ 
PLATFORMUNUN BAŞARILI 
OLMASI GÜÇTÜR’
Yunanistan, deniz yetki alanlarının 
sınırlandırılmasına ilişkin Türkiye ile Libya, 
Türkiye ise, Yunanistan ile Mısır arasında yapılan 

anlaşmaları geçersiz saymaktadır. Benzer 
şekilde Kıbrıs ile İsrail arasında yapılan birtakım 
anlaşmalar da Türkiye açısından geçersiz 
sayılmaktadır. Böyle bir ortamda Yunanistan ile 
Türkiye arasında hidrokarbon konusunda herhangi 
bir iş birliğinden söz edebilir miyiz?

Bir düzeltme yaparak başlayalım. Sorunuzda 
Kıbrıs ile İsrail arasında bir anlaşmadan söz ettiniz. 
Orada Kıbrıs adasının tamamının İsrail ile Münhasır 
Ekonomik Bölge sınırlandırma anlaşması yaptığı 
gibi bir varsayım söz konusu. Bizim tanımadığımız 
anlaşma Güney Kıbrıs’taki Rum Yönetimi ile İsrail 
arasında yapılmış ve adanın asli unsuru olan Kıbrıs 
Türklerinin yani Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin 
hak ve menfaatleri yok sayılmıştır.

Diğer taraftan bize göre enerji bir çatışma alanı 
değil, bir iş birliği alanıdır. Bunun için pozitif bakış 
açısı ile meseleye yaklaşmak yeter de artar bile. 
Türkiye hidrokarbon kaynakların hakça, adil ve 
kapsayıcı paylaşımını savunmuş ve sürekli bunun 

çağrısını yapagelmiştir. Her konuda olduğu gibi 
burada da egemenlik haklarımıza ve yetkilerimize 
saygı duyulmasını istiyor, kıyıdaş ülkelerin hak ve 
yetkilerine de saygı duyuyoruz. Ancak Türkiye’yi yok 
sayma girişimleri karşısında da gerekli tepkiyi her 
zaman verdik. Bunun yanında açık bir çağrı yaparak 
kapsayıcı bir enerji iş birliği için zemin oluşturulması 
gerektiğini bunun için atılacak adımlara destek 
vereceğimizi ilan ettik.

“KAZAN-KAZAN’ ANLAYIŞI 
İLE BİR ÇÖZÜM ZEMİNİ 
OLUŞTURMAK MÜMKÜNDÜR’

Herkes bilmelidir ki, Doğu Akdeniz başta olmak 
üzere bölgede Türkiye’nin içinde bulunmadığı 
bir enerji platformunun başarılı olması güçtür. 
Yıllardır dillendirdiğimiz Doğu Akdeniz konferansını 
toplayarak “kazan-kazan” anlayışı ile bir çözüm 
zemini oluşturmak mümkündür. Bu konuda 
yaptığımız çağrılar ne yazık ki bugüne kadar 

‘TÜRKİYE DE YUNANİSTAN DA İKİ ÖNEMLİ TURİZM ÜLKESİ’
Turist vizesinin uygulanması şimdiden muhteşem sonuçlar veriyor. Karşılıklı fayda sağlayabilecek 
başka ekonomik iş birliği alanlarının olduğunu düşünüyor musunuz?

Bizim diplomaside temel yaklaşımımız “kazan-kazan” esasıdır. Türkiye de Yunanistan da iki 
önemli turizm ülkesi. Yunan adalarına kapıda vize uygulaması ile vatandaşlarımız kolay seyahat 
imkanına kavuştu. Aslında tüm bunlara lüzum kalmaması ve Avrupa Birliği’nin Türkiye’ye vize 
serbestisini tanıması gerekir. Biz bu konuda ilerleme sağlamak istiyoruz.

Yunanistan ile kapıda vize benzeri karşılıklı fayda sağlayacağımız alanların varlığına inanıyoruz. 
Pozitif gündemle ele aldığımızda ticari ilişkilerimiz başta olmak üzere birçok başlıkta ilerlemeler 
sağlayıp ülkelerimize kazandırabiliriz. Örneğin karayolu nakil vasıtalarına uygulanan kotaların 
kaldırılması ve geçiş rejiminin serbestleştirilmesi ticaret hacmimizi çok hızlı artırarak hedeflerimize 
daha kolay ulaşmamızı sağlayabilir.

“Kazan- kazan” esasını laf olsun diye dillendirmiyoruz, biz bu konuda samimiyiz ve onlarca defa 
bu konuda samimiyet testinden başarıyla geçtik. Karşımızda da samimi yaklaşım gördüğümüzde 
yeni karşılıklı kazanç fırsatları oluşturmak çok kolay olacaktır.
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cevapsız kaldı. Bölgede sağlıklı bir 
diyaloğun temini için önemli bir potansiyeli 
bulunan bu önerimizin diğer aktörlerce 
de benimsenmesi gerektiğini her vesileyle 
vurguladım. Böyle bir adımın iş birliğini 
kolaylaştıracağını, kaynak çeşitliliği 
ve güvenliğine katkıda bulunacağını 
düşünüyorum. Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’nin haklarını yok sayan adımlar, 
maalesef bugüne kadar bu mesele ile 
ilgili atmosferi zehirledi. Bundan vazgeçip 
arzu ettiğimiz diyalog zemininin oluşması 
halinde biz kalıcı çözüm için elimizi taşın 
altına koymaya hazırız. Gerginlik ile bir yere 
varılamaz. Kışkırtmalara kapılmanın kimseye 
faydasının olmadığı anlaşılmalı ve makulde 
buluşmanın yolları aranmalıdır.

‘NETANYAHU, HİTLER’İ DE 
KISKANDIRACAK SEVİYEYE 
GELMİŞTİR’
Sayın Cumhurbaşkanı, Gazze’deki 
gelişmeleri de size sormak istiyoruz. 
Gazze’de yaptıklarından dolayı İsrail’i 
suçluyorsunuz ve Sayın Netanyahu’yu 
“zamanın Hitler’ine” benzetiyorsunuz ve 
İsrail ve Batı ülkelerinin terörist olarak 
değerlendirdiği Hamas’ı ise bir “kurtuluş 
hareketi” olarak destekliyorsunuz. 
Türkiye’nin bakış açısını anlatabilir misiniz?

İsrail’in aylardır Gazze halkına 
yaşattıklarına bakıp, İsrail’in hastane 
bombalamasını, çocuk öldürmesini, sivil 
halka zulmetmesini, çeşitli bahanelerle 
masumları açlığa, susuzluğa, ilaçsızlığa 
mahkum etmesini meşru görmek mümkün 
müdür? Hitler geçmişte ne yaptı? Toplama 
kamplarında insanlara zulmetti, öldürdü. 
Sadece 7 Ekim sonrası değil, öncesinde 
de yıllarca Gazze açık hava hapishanesine 
çevrilmedi mi? Adeta bir toplama kampı 
gibi oradaki insanlar yıllarca kıt kaynaklara 
mahkum edilmedi mi? 7 Ekim sonrası 
Gazze’de en vahşi şekilde sistematik toplu 
ölümlerde kimin imzası var? İnsanlara 
“şu bölgeye gidin” deyip oraya bombalar 
yağdıran İsrail’e ne denir? Netanyahu 
ortaya koyduğu soykırım yöntemleri ile 
Hitler’i de kıskandıracak seviyeye gelmiştir. 
Ambulansları hedef alan, yemek dağıtım 
noktalarını vuran, yardım konvoylarına 
ateş açan İsrail’den söz ediyoruz. Gazze’de 
insanların yaşama hakkı başta olmak üzere 
onlarca hak ve özgürlüğü çiğneniyor. 
Biz onların haklarını savunuyoruz. Barışı 
savunuyoruz. İsrail ise Birleşmiş Milletler 
kararlarını, uluslararası hukuku, insan 
haklarını pervasızca çiğnemeye devam 
ediyor.

Düşünün sizin evinize biri gelip “burası 
artık benim git buradan” derse tavrınız ne 
olur? “Gel benim evime yerleş elimden al” 
mı dersiniz yoksa evinizi savunur musunuz? 
Haliyle evinizi savunmanız ve haksızlığa karşı 
koymanız beklenir. İsrail sadece Gazze’de 
değil, bütün Filistin topraklarında bunu 
yaptı. Adına yerleşimci dedikleri teröristler 
için Filistinlilerin evlerini ve topraklarını 
ellerinden aldı. Onları Filistinlilerin evlerine 
yerleştirdi. Haliyle bu uzun yıllara yayılmış 
sistematik zulme karşı, Filistinliler de bir 
noktada örgütlendi ve direnmeye başladılar. 
Batının terörist damgası vurmaya çalıştığı 
Hamas ve Filistin’deki diğer direniş grupları, 
esas itibariyle bu zulme verilen tepkiden 
doğmuştur. Hamas, Filistin’de İsrail 
tarafından işgal edilmiş evlerine, iş yerlerine 
ve topraklarına sahip çıkan insanlardan 
başka bir şey değildir. Hamas ne istiyor? 
İsrail’in işgal ettiği Filistin topraklarını geri 
almak, devletlerini yeniden ayağa kaldırmak. 
1967 sınırlarında, başkenti Doğu Kudüs olan, 
egemen, bağımsız, coğrafi bütünlüğe sahip 
Filistin Devleti tanınırsa direnişe gerek kalır 
mı? Kaldı ki Hamas bunun gerçekleşmesi 
durumunda silahlı kanadını lağvedeceğini 
ve yollarına siyasi parti olarak devam 
edeceklerini de ilan etmiştir. İki devlet 
temelinde çözüm, kalıcı ve sürdürülebilir 
barışı sağlayacak etkin bir yoldur.

Görüyorsunuz son açıklamasıyla 
Hamas ateşkese razı oldu ancak İsrail, 
Gazze’nin tamamını işgal hevesi nedeniyle 
bahaneler üretip ateşkes istemiyor. Zulüm 
ve katliam devam ediyor. Biz ise, çözüm için 
çabalamayı sürdürüyoruz. İsrail’e destek 
verenlerin tüm bu yaşananları yeniden 
düşünmesi ve tarihsel sorumluluk anlayışı ile 
barış ve huzuru savunan tarafta yer alması 
gerekiyor.

DÜZENSİZ GÖÇLE MÜCADELE
Yasa dışı göçmenlerin kontrolünde Yunanistan ile iş 
birliğinin düzeyi hakkında görüşünüz nedir?

Bu alanda kurumlarımız arasındaki temaslar ve bilgi 
alışverişi oldukça somut sonuçlar verdi ve bu devam ediyor. 
Öte yandan, her zaman vurguladığımız üzere, düzensiz 
göçle mücadele konusunda uluslararası alanda iş birliği, 
eşit yük ve sorumluluk paylaşımı gereklidir. Kalıcı çözümler 
için çalışmaya çok taraflı bir biçimde devam etmenin 
gerektiği de ortada. Konuyla ilgili tüm tarafların iş birliği 
yapması meseleyi hızlı ve etkin biçimde sağlıklı bir zeminde 
ilerletmenin yolunu açacaktır.

İktidarda olduğunuz 20 aşkın yılda, Türkiye ile Yunanistan 
ilişkilerinin hangisini en iyi, hangisini en kötü anı olarak 
seçersiniz?

Burada pozitif meselelerle ilerlemek ve onları 
dillendirmek isterim ancak sorunuzu yanıtlamak gerekirse 
ülkemizde 15 Temmuz 2016’da yaşanan hain FETÖ 
kalkışması ve darbe girişimi sonrası teröristlerin komşumuz 
Yunanistan’a kaçması ve aramızda hem komşuluk hem 
müttefiklik bağı olmasına rağmen, Yunanistan’ın darbeci 
sözde askerleri koruyup kollaması, ilişkilerin en dip 
noktalarından biri olarak görülebilir. Bu sadece şahsımı değil 
darbeye çıplak elleriyle direnen ve bir demokrasi destanı 
yazarak darbecileri püskürten halkımızı da incitmiştir. Kendisi 
de yaşadığı tarihsel süreç içerisinde edindiği tecrübelerle, 
darbelerin ne olduğunu bilen Yunanistan’ın böylesi bir tutum 
takınması derin bir hayal kırıklığı oluşturmuştur.

İlişkilerimizdeki en iyi seviyenin de geçtiğimiz Aralık 
ayında imzaladığımız Atina Bildirgesi olabilir. Bu bildirge 
ilişkilerimizde yeni bir aşamanın başlangıcı olmuştur. Tabii 
bunu yeterli görmüyor daha iyi seviyelere ulaşmak için 
çalışıyoruz. Bu bildirge yeni Türk-Yunan ilişkilerinin zeminini 
teşkil edeceğine inanıyorum ve yeni rekor düzeylere 
ulaşmayı temenni ediyorum.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Diyanet İşleri Başkanlığınca Dolmabahçe Çalışma Ofisi’nde 
düzenlenen Dünya İslam Bilginleri İstişare Toplantısı açılışında yaptığı konuşmada, 
dünyanın farklı köşelerinden gelen alimleri ve kanaat önderlerini misafir etmekten 
dolayı memnuniyetini dile getirdi. Katılımcılara “İstanbul’a hoş geldiniz” diye seslenen 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Seçkin bir heyetle bu anlamlı toplantıyı tertip eden Diyanet İşleri 
Başkanlığımızı tebrik ediyorum. Vereceğiniz katkılar için de sizlere şimdiden şükranlarımı sunuyorum.” 
diye konuştu.

“YÜREKLERİ YANGIN YERİNE DÖNMÜŞ FİLİSTİNLİ ANNELERE 
SELAMLARIMIZI GÖNDERİYORUM”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bugünün Anneler Günü olduğunu anımsatarak, “Öncelikle buradaki 

BÜTÜN ÜLKELER 
FİLİSTİN’İ TANIMALI

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Dünya İslam Bilginleri 
Zirvesi’nde açıklamalarda 
bulundu. İsrail’in eli kanlı bir 
terör örgütü gibi hareket ettiğini 
söyleyen Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Bütün ülkeleri Filistin’i 
tanımaya davet ediyorum” dedi.
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hanım kardeşlerimizle birlikte tüm annelerin 
Anneler Günü’nü tebrik ediyorum. Dünyanın farklı 
ülkelerinde anneler mutlu, huzurlu bir şekilde 
sevdikleriyle birlikte bu özel günü kutluyor. Ancak 
Filistinli anneler, İsrail’in katlettiği ciğerparelerinin, 
beyaz kefenlerine sarılarak bugünü geçiriyor. 
Buradan kaybettikleri evlatlarının acısıyla yürekleri 
yangın yerine dönmüş Filistinli, Suriyeli, Türkistanlı 
annelere selamlarımızı gönderiyorum.” ifadelerini 
kullandı.

Başta muhterem annesi olmak üzere rahmeti 
rahmana kavuşmuş tüm anneleri hayırla yad ederek 
mekanlarının cennet olması temennisini dile getiren 
Erdoğan, “Yine bu vesileyle dün Afganistan’ın 
Bağlan vilayetinde meydana gelen sellerde hayatını 
kaybeden kardeşlerimize Allah’tan rahmet niyaz 
ediyor Afgan halkına geçmiş olsun dileklerimi 
iletiyorum.” şeklinde konuştu.

“FİLİSTİNLİ MAZLUMLARIN 
YALNIZ OLMADIĞINI TÜM 
İNSANLIĞA HAYKIRIYORSUNUZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, böyle bir zamanda 
İslam coğrafyasının değerli temsilcilerinin bir araya 
gelmesinin Filistinli kardeşlerine ve mazlumlara 
cesaret aşılayacağını vurgulayarak, “Buradaki 
mevcudiyetinizle sizler sadece insanlık ve kardeşlik 
görevinizi yerine getirmiyorsunuz. Aynı zamanda, 
sergilediğiniz onurlu duruşla Filistinli mazlumların 
yalnız olmadığını tüm insanlığa haykırıyorsunuz. 
Alacağınız kararların Müslümanlarla birlikte tüm 
dünya tarafından dikkatle takip edileceğine 
inanıyorum. Siz kardeşlerimin nezdinde Gazze ve 

Filistin için kıyama kalkan tüm alimlerimize, İslam 
bilginlerine buradan teşekkürlerimi sunuyorum. 
Dünya İslam Bilginleri İstişare Toplantısının 
başarılı geçmesinin, Filistinli kardeşlerimiz 
başta olmak üzere tüm Müslümanlar ve tüm 
insanlık için hayırlara vesile olmasını diliyorum.” 
değerlendirmesini yaptı.

“GAZZE, ON YILLARDIR 
PROPAGANDASI YAPILAN 
DEĞERLER İÇİN TURNUSOL 
OLMUŞTUR”

Erdoğan, bunların öyle gizli saklı yapılmadığını 
ve tüm dünyaya canlı yayınlarla izlettirildiğini 
belirterek, sözlerini şöyle sürdürdü:

“GAZZE İMHA KAMPINA 
DÖNÜŞTÜ”
Gazze’de, 7 Ekim’den bu yana insanlık 
tarihinin en vahşi katliamlarından birinin 
yaşandığını vurgulayan Erdoğan, şöyle 
devam etti:
“Kuruluşundan beri sürekli işgal, zulüm 
ve haydutlukla topraklarını büyüten İsrail, 
masum kanı dökmeye devam ediyor. 
Bugüne kadar 15 bin çocuk acımasızca 
katledildi. Çoğu kadın ve sivil 35 bin Filistinli 
kardeşlerimiz şehit edildi, 80 bini yaralandı. 
Yaklaşık 2 milyon insan evinden, yurdundan 
göçe zorlandı. 7 Ekim öncesinde zaten bir 
açık hava hapishanesi olan Gazze, son 219 
gündür örneğini sadece Hitler Almanyasında 
gördüğümüz bir temerküz ve imha kampına 
dönüştü. Öyle sahnelere şahit olduk ki 
anlatmaya kelimeler kifayetsiz kalıyor. 
Savaşta dahi dokunulmaz olan hastaneler, 
ibadethaneler, okullar, sivil yerleşim 
yerlerine bombalar yağdırıldı. İnsan hak ve 
hürriyetlerine dair ne kadar ilke, kural, çizgi 
varsa hepsi dünyanın gözleri önünde ayaklar 
altına alındı.”
Erdoğan, Gazze’de yaşananları, dünyaya 
duyurmaya çalışan 150 gazetecinin İsrail 
güçleri tarafından öldürüldüğünü belirtti.
Birleşmiş Milletler personeli ve insani 
yardım görevlilerinin de kurşunların hedefi 
olduğunu aktaran Erdoğan, “Toplu mezarlara 
gömdükleri insanların cenazelerine bile 
eziyet eden bir barbarlıkla karşı karşıya 
kaldık. Kimse kusura bakmasın ama şunu 
çok net ifade etmek durumundayım, 
insanı insanlığından utandıracak ne kadar 
işkence, canilik ve ahlaksızlık varsa geride 
bıraktığımız 219 gün içerisinde Gazze’de 
ve işgal altındaki Filistin topraklarında 
işlenmiştir.” diye konuştu.
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“Gazze, on yıllardır bize propagandası yapılan 
değerler için bir turnusol olmuştur. Uluslararası 
sistemin ve kuruluşların gerçek yüzü apaçık ortaya 
çıkmıştır. Bu arada neler görmedik ki, bize her 
fırsatta insan hak ve hürriyetlerinden bahseden 
ülkelerin 35 bin Gazzeliyi katledenlere aleni destek 
verdiğini gördük. Uluslararası basın kuruluşlarının, 
İsrail’in kanını akıttığı 150 gazeteci için tek bir cümle 
dahi kuramadıklarını gördük. Birleşmiş Milletler’in 
bırakın Filistinlilerin hayatını, kendi personelini bile 
korumaktan aciz olduğunu gördük. Daha düne 
kadar ‘protesto hakkı kutsaldır’ diyenlerin, Filistin’e 
destek eylemlerine tahammül edemediklerini 
gördük.”

Erdoğan, Avrupa Birliği’nin ateşkes çağrısı 
yapamayacak kadar İsrail’e karşı teslimiyet 
içinde olduğunun görüldüğünü dile getirerek, 
“Sırf İsrail’i eleştirdiği için işinden atılan rektörleri, 
kariyeri biten siyasetçileri, tehdit edilen sanatçıları, 
konuşma hakkı verilmeyen öğrencileri gördük. 
Güya kendilerini ‘özgürlükler ülkesi’ olarak 
pazarlayanların, İsrail’in çıkarları söz konu olunca 
birden faşizme dümen kırdıklarını gördük.” ifadesini 
kullandı.

“İLK GÜNDEN BERİ FİLİSTİN 
HALKIYLA TAM BİR DAYANIŞMA 
İÇİNDEYİZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Holokost 
mağdurlarının çocuklarının, Hitleri çırak 
çıkartacak, Nazileri kıskandıracak katliamlara imza 
atabildiklerini gördüklerinin altını çizerek, şöyle 
devam etti:

“Antisemitik yaftası yememek için hakikati 
tahrif edenleri, susanları, yalan söyleyenleri, İsrail 
propagandası değirmenine su taşıyanları gördük. 

Karşımızdaki bu vahim tablo karşısında Türkiye 
olarak, ilk günden beri Filistin halkıyla tam bir 
dayanışma içindeyiz. Gazze’de akan kanın durması, 
İsrail’in saldırılarının engellenmesi için yoğun çaba 
harcıyoruz. Yaklaşık 54 bin tona ulaşan yardım 
miktarıyla, Gazze’ye en fazla insani yardım yapan 
ülkeyiz. İsrail’in su kaynaklarını tahrip ettiği Gazze’ye, 
her hafta 127 ton temiz içme suyu gönderiyoruz. 
Aralarında kanser hastalarının da olduğu 400’ün 
üzerinde Gazzeli hasta ve yaralıyı ülkemiz 
hastanelerinde tedavi ettiriyoruz.”

“GAZZE’NİN YENİDEN İMARI 
İÇİN ŞİMDİDEN HAZIRLIKLARA 
BAŞLAYACAĞIZ”
İnsani değerlerin sınandığı Gazze 
imtihanında herkesin kendisine yakışanı 
yapacağını ifade eden Erdoğan, şunları 
kaydetti:
“Birileri İsrail’e koşulsuz destek verecek, 
katliamlarını örtecek, vicdanlarını rafa 
kaldırıp her platformda İsrail’in avukatlığını 
üstlenecek. Biz de Müslümanlar olarak 
Rabb’imiz neyi emrediyorsa onu yapacağız. 
Kimin ne dediğine bakmadan Filistinli 
kardeşlerimize, tüm imkanlarımızla sahip 
çıkacağız. İsrail’in katliamlarına karşı 
tepkimizi, meşru zeminde kalarak her fırsatta 
açıkça göstereceğiz. İsrail’in her vicdanlı 
sesi antisemitizm sopasıyla susturmasına 
fırsat vermeyeceğiz. Soykırımcı katilleri ifşa 
etmeye, bunların maskelerini indirmeye, 
katliamlarını yüzlerini haykırmaya devam 
edeceğiz. Yöneticilerimizi, İsrail üzerinde 
daha fazla baskı kurmaları, İsrail’i ateşkese 
icbar edecek ticari, hukuki ve diplomatik 
adımları atmaları noktasında teşvik edeceğiz. 
Gazze ve Ramallah’taki mazlumlara 
gönderdiğimiz yardımları artıracak, 
Gazze’nin yeniden imarı için şimdiden 
hazırlıklara başlayacağız.”
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 “VADEDİLMİŞ TOPRAKLAR HAYALİ, 
BUNLARIN GÖZÜNÜ KÖR ETMİŞ”

Erdoğan, Türkiye’nin gerek ticaret gerekse hukuk 
alanında attığı adımların, diğer ülkelere de örnek olmasını 
beklediklerini vurgulayarak, şu ifadelere yer verdi:

“Kardeşlerim, Müslümanlar olarak bir defa şunu 
görmemiz lazım. İsrail, Filistin topraklarına ilk kez 
saldırmıyor. İsrail, Filistin halkına yönelik ilk kez soykırım 
uygulamıyor. 1948 yılından beri neredeyse her gün, her 
an, İsrail saldırılarına şahit oluyoruz. Bundan 76 yıl önce 
başlayan işgal ve katliam politikası o günden bugüne 
sürekli artarak devam etti. Siyonist yayılmacılık, Filistin 
halkının topraklarını gasbetmeyi, gerekirse bunun için 
masum kanı akıtmayı kendine hak görüyor. Vadedilmiş 
topraklar hayali, bunların gözünü adeta kör etmiş durumda. 
Bu amaca ulaşmak için İsrail yönetimi, hiçbir kural, sınır, 
ahlak tanımıyor. Uluslararası hukuka bağlı bir devlet gibi 
değil de eli kanlı bir terör örgütü gibi hareket edenlerden 
insanlık bekleyemeyiz. Artık bir gerçeği kabullenmemiz 
gerekiyor, siyonistler ve işbirlikçileri, katliamcı ideolojileri 
neyi emrediyorsa bugüne kadar hep onu yaptılar, yapmaya 
da devam edecekler. “

“İSRAİL İLE TİCARETİ  
TAMAMEN DURDURDUK”
Erdoğan, belli periyotlarla, iyilik gemilerini bölgeye 
sevk etiklerini, küresel siyonist şebekenin tüm 
yıldırma girişimlerine rağmen Filistin’e her türlü 
desteği verdiklerinin altını çizerek, şunları kaydetti:
“Hem Filistin hükümeti hem de Filistin’in Kuvay-i 
Milliyesi olarak gördüğümüz Hamas’ın liderleriyle 
çok yakın temas halindeyiz. İsrail üzerindeki 
baskının arttırılması amacıyla insani yardımlara 
ek olarak, diplomasi, ticaret ve hukuk alanında da 
pek çok adım attık. İlk etapta 54 ürün grubunda 
İsrail’e ihracat kısıtlaması getirdik. Ardından İsrail’i 
ateşkese ve geçişine izin verdiği insani yardım 
rakamını arttırmaya zorlamak amacıyla İsrail’le 
ticareti tamamen durdurduk. Aldığımız kararla 
yaklaşık 9,5 milyar dolarlık ticaret hacminden 
sarfınazar ettik. Uluslararası Adalet Divanı’nda 
İsrail’e karşı açılan soykırım davasına müdahil olma 
kararımızla katillerin hesap vermesini hedefliyoruz. 
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SULTANGAZİ 
GENÇLİĞİNDEN 

BAŞKAN DURSUN’A 
TEBRİK ZİYARETİ 

Sultangazi Gençlik Kolları Başkanımız 
Yasin Bakırcı ve İlçe Gençlik Kolları 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, geçtiğimiz 
beş yılda Sultangazi ilçemize sayısız 
hizmet kazandırmış olan ve yeniden 
hizmetlerine devam etmek üzere 
seçilen Sultangazi Belediye Başkanımız 
Abdurrahman Dursun’a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. 
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Sultangazi ilçemiz için her 
daim Başkanımız Dursun 
ile birlikte, sahalarda aktif 
olarak çalışmaya devam 
eden teşkilatımız, yine yeni 

dönemde de çalışmalarına aktif bir 
şekilde devam edecek.

Teşkilatımız Başkan Dursun’u 
ziyaretinin ardından Mayıs ayı 
2. Meclis Toplantısına da katılım 
sağladı. Sultangazi Gençlik Kolları 
Başkanımız ve Belediye Meclis 
Üyemiz Yasin Bakırcı, gençler için 
ilçeye kazandırılan çalışmaları anlattı. 
Bakırcı, yeni dönemdeki projelerini de 
dile getirdi.
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ANNELER BİTMEDEN 
BU DİRENİŞ BİTMEZ

Gönül isterdi ki bugün “Anneler 
Günümüzü” çocuklarımızla şenlik 
havasında kutlayalım. Hayat bayram 
havasında geçsin. Oysa Dünya’nın orta 

yerinde, yanı başımızda Filistin’de, Gazze’de, 
Refah’ta yaşanan soykırım nedeniyle anne olmak 
belki hiç bu kadar zor olmamıştı. Biz bugün 
okuldan eve gelecek çocuklarımızı beklerken 
Gazzeli anneler ise çocuklarına verecek bir lokma 
ekmeği bulmayı bekliyor. Bizler karışmasın diye 
çocuklarımızın defterlerine, kitaplarına isim 
yazarken, Gazzeli anneler eğer şehit olurlarsa 
tanıyabilsinler diye çocuklarının kollarına 
isimlerini yazıyor. Katil İsrail, 7 Ekim’den bu yana 
Gazze Şeridi’ne düzenlediği saldırılarda 35 bine 

‘’Anneler bitmeden bu direniş bitmez. 
Çünkü anne, bir çocuktan bir Kudüs yapar. 

Toprağa düşmüş her anne yeniden yeşerir.’’
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yakın insanı kadın, çocuk, yaşlı, 
sivil demeden soykırıma maruz 
bıraktı. 78 binden fazla Gazzeli 
ise yaralı ve tedavi bekliyor. 
Birleşmiş Milletler Kadın Birimi’nin 
raporuna göre Gazze’de 9 bin 
kadın hayatını kaybetti, Günde 
ortalama 63 kadın hâlâ canından 
oluyor ve bunların 37’si ise anne. 
Tüm bunların yanında kayıp ve 
akıbeti bilinmeyen pek çok kadın 
bulunuyor. Peki ya sağ kalan 
ve yaşam savaşını sürdürmeye, 
çocukları için hayata tutunmaya 
çalışan kadınlar, anneler. Filistin’de 
sağlık sisteminin çökmesi 
nedeniyle yaklaşık 60 bin hamile 
kadın risk altında. Her gün 180 
anne ölümle burun buruna gelerek 
doğum yapmak zorunda kalıyor. 

EĞER VİCDANIN 
VARSA ANNELER İÇİN 
SUSMA

Gazze’de şehit olan kadın 
ve çocukların yaşadıkları zulme 
dikkat çekmek için 12 Mayıs 
Anneler Günü nedeniyle il kadın 

kolları olarak anlamlı bir etkinliğe 
imza attık.

Eş zamanlı olarak 81 ilde 
kadın kolları başkanlığımızın 
ortak düzenlediği çalışmayı 
İstanbul İl Kadın Kolları olarak 
bizler de şehit düşmüş Filistinli 
kadınlarımız, annelerimiz için 
fidanlarımızı diktik. “Gazzeli 
Anneler Hatıra Ormanında MKYK 
Üyelerimiz, Milletvekillerimiz 
ve teşkilatımızla beraber 
fidanlarımızı toprakla 
buluşturduk.

Basın açıklaması yapan 
il Kadın Kolları başkanımız 
Saliha Demirer; “Adlarını 
kalbimize işledik, canlarını feda 
ettikleri özgürlük mücadelesini 
mücadelemiz belledik. Yaklaşan 
Anneler Günü’nde tüm dünya’ya 
seslendik ve buradan tekrar 
sesleniyoruz, eğer vicdanın varsa 
anneler için susma” dedi.

Basın açıklamasının ardından 
katılan teşkilat mensuplarımızla 
birlikte Arnavutköy’de bulunan 
ormanlık alana fidan diktik.
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Bizi arayanlar çocuklarımıza güzel bir gelecek hazırlarken 
bulacaklar ve biz hep çalışacağız. İstanbul bize emanettir. 
Bu emanete gözümüz gibi sahip çıkacağız. İstanbul 
bize Sultan Fatih’in, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün, 

rahmetli Erbakan Hocamızın, başbuğ Alpaslan Türkeş’in, şehit 
Muhsin Yazıcıoğlu’nun, 22 yıldır bu ülke için çalışan, koşturan 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın emanetidir. Biz 

BİZİ ARAYANLAR, 
MİLLETİMİZİN 
YANINDA 
BULACAKLAR
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İl Kadın Kolları Başkanımız 
Saliha Demirer, seçim sonrası 
çeşitli toplantılar icra etmeye 
devam ediyor. Başkanımız 

Demirer bu kez İstanbul’un yönetiminde 
söz sahibi olan kıymetli İBB Kadın Meclis 
üyelerimizle bir araya geldi. İstanbul için 
önümüzdeki dönemde yapabileceğimiz 
faaliyetleri kendileriyle istişare etti.

Toplantıda konuşan İl Kadın Kolları 
Başkanımız, kadınlarımızın daha etkin, 
söz sahibi olduğu bir İstanbul hayalimizin 
olduğunu, bu manada çalışmaların 
takipçisi ve destekçisi olacağının altını 
çizdi.

İBB KADIN MECLİS ÜYELERİMİZLE 
BULUŞTUK

biliyoruz ki, ancak samimi hayaller 
hedefine ulaşır. İstanbul’umuzun 
mahallelerinde, sokaklarında, 
İstanbul’un geleceği adına karış karış 
gezmek suretiyle hizmet etmeye 
kararlıyız. Nerede olursa olsun, hangi 
kesimden olursa olsun İstanbulluları 
asla yalnız bırakmayacağız. Girdiğimiz 
her sokakta, misafir olduğumuz 
her evde, ziyaret ettiğimiz her 
esnafımızın, elini öptüğümüz her 
çınarımızın, gözümüzün nuru her 
genç ve çocuğumuzun yüzündeki tatlı 
tebessüm, sıcak bir selam, dilinde dua, 
gönlünde vefa görmek bizi bahtiyar 
ediyor.

Bu kapsamda Güngören, 
Kadıköy ve Esenyurt İlçe Kadın 
Kolları Başkanlıklarımız ve teşkilat 
mensuplarımız ‘’Durmak Yok, Yola 
Devam’’ mottosuyla saha ziyaretlerinde 
bulunmaya devam ediyor.




